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Predsjedavajudem PD PS Bosne i Hercegovine

Dopredsjedavajudim PD PS Bosne iHercegovine
Predsjedanajudoj ViJeda ministara Bosne i Hercegovine

Svim minitsrima u Vijedu ministara Bosne I Hercegovine

Predmet: Pitanja o upotrebifaksimila u ministarsWima

U skladu sa Elanom 166. Poslovnlka PredstavnlEkog doma Parlamentarne skupftlne Bosne I

Hercegovine, upu6ujem sljedeca pitanja predsjedavajudoj Vijeca ministara gospodi Kriito i svim
ministrima u Vijedu minlstara Bosne i Hercegovine:

1. Da li se u vaiem ministarstvu odnosno instituciji na Eijem ste aelu koristi faksimil? Ukoliko se

faksimil koristi, koliko osoba koristi tajfaksimil?

2. Da li postoji sluibena pisana odluka o izradl faksimila i da lije ta odluka zajedno sa faksimilom

dostavljena Ministarstvu pravde BiH? Traiim da mi dostavite fotokopije te va5e odluke.

3. Ko su ovlaitene osobe za upotrebu vaSeg faksimila, kad i kojim aktom su ovlaitene? Traiim da

mi dostavite fotokopiju tog akta, ukoliko postoji.

4. U kojim sludajevima se koristi faksimil u va5em ministarstvu i da li se svako koriStenje faksimila
evidentira? Da li se nacrti zakona i pravilnicl potpisuju faksimilom?

5. Da li je uspostavljena evidencija kori5tenja faksimila kroz Knjigu? Ako je evidencija koriStenja

uspostavljena, postoji lijedna ili vi5e knjiga i kojije posljednji redni broj upotrebe faksimila
evidentiran u Knjizi? Traiim da mi dostavite fotokopiju prve i posljednje stranice Knjige ili knjiga

ako ih je viSe.

6. Je li u Knjizi evidentirana naknadna saglasnost rukovodioca institucije, odnosno ministra na

faksimilom potpisani akt? Da li osoba ovlaStena za upotrebu faksimila na svakom aktu kojije
potpisan faksimilom to posebno evidentira sluibenom zabiljeSkom ili na drugi nadin?
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7. Da lise u Knjizi upotrebe faksimila nalaze fotokopije svih akata kojisu potpisanifaksimilom?

8. Da li ste i na koji naiin kao ministar odnosno kao odgovorno rukovodno lice ministarstva

upoznati sa svakim kori5tenjem faksimila?

9. Da li kao rukovodilac institucije vriite provjeru ispravnosti upotrebe faksimila i da li se ta
provjera vrii barem jednom mjeseino? Ako jeste, traZim dostavljanje fotokopija svih mjeseinih
provjera ispravnosti kori5tenja faksimila i vlastorufnog potpisa rukovodioca nakon izvriene
provjere.

Odgovore na navedena pitanja traiim I oEekujem u roku utvrdenom Poslovnikom.

S poitovenjem,

pnik:

Safet KeSo


